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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

6. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 152
I folketingsåret 2008-09 stillede spørgeren i TRU alm. del - spm 943 nogle 
spørgsmål vedr. informationstavler på den fynske motorvej. Svaret fra 
ministeren gav dog ikke klarhed på en række af spørgsmålene, idet der bl.a. 
blev henvist til, at der endnu ikke var vedtaget regler på området. Da 
spørgeren desuden stadig modtager mange henvendelser fra borgere, som 
spørger, om informationssystemet er i drift, bedes ministeren mht. 
informationstavler på den fynske motorvej, oplyse:

-         Om der har været problemer med driften af informationstavlerne og i så 
fald hvornår og hvorfor?

-         Om den evaluering, der skulle være igangsat inden for det første år 
efter idriftsættelsen, er foretaget? 

-         Hvilke konklusioner evalueringen er kommet frem til og om de er 
blevet implementeret, herunder om de mulige rettelser af 
informationssystemet er blevet gennemført?

-         Om der er truffet beslutning, om hvorvidt der løbende kan annonceres 

med aktuelt klokkeslæt og i givet fald hvornår det iværksættes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Poul Andersen (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på poul.andersen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
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